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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka
Rada Miasta

Protokół nr XII/2019

XII Sesja w dniu 18 grudnia 2019.
Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2019 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 19:38 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:

1. Stanisław Dylewski
2. Mirosław Gromek
3. Beata Herman
4. Michał Kacprzak
5. Bogusław Konrad
6. Anna Krajewska
7. Robert Krajewski
8. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska
9. Krzysztof Laska
10. Ewa Orzechowska
11. Waldemar Józef Pałys
12. Jerzy Pawluczuk
13. Paweł Adrian Pecura
14. Mirosław Pędzich
15. Andrzej Pęksa
16. Edward Witold Podbielski
17. Mieczysław Szymalski
18. Renata Teresa Trojanowska
19. Henryk Wilczewski
20. Jacek Wilczyński
21. Edward Zalewski

1. Otwarcie sesji.

Przewodniczący Rady Miasta  p.  Robert  Krajewski  dokonał  otwarcia  XII  sesji  Rady
Miasta,  zwołanej  w  trybie  art.  20  ust.  1  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  r.  o  samorządzie
gminnym wypowiadając formułę „Otwieram XII sesję Rady Miasta Ostrów Mazowiecka”.
Następnie przywitał serdecznie zaproszonych gości oraz wszystkich przybyłych na obrady.  
W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że na stan
21 Radnych, na sesji obecnych jest 20 radnych, w związku z powyższym podjęte uchwały
będą prawomocne. (Radna p. Anna Krajewska przybyła na obrady w trakcie trwania sesji
Rady Miasta.)

2. Informacja o porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że Rada Miasta
może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego
składu Rady.   Poinformował,  że  Burmistrz  Miasta  p.  Jerzy Bauer  wystąpił  z  wnioskiem  
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o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w/s  określenia  szczegółowych
warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi
opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami
psychicznymi  oraz  szczegółowych  warunków  częściowego  lub  całkowitego  zwolnienia  
z opłat jak również trybu ich pobierania. Zapytał czy ktoś z Radnych zgłasza wnioski bądź
uwagi do porządku obrad sesji Rady Miasta.

W dyskusji wzięli udział:

Radny  p.  Mieczysław  Szymalski  w  imieniu  Klubu  Radnych  „Niezależni  Razem”
zwrócił  się  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  sesji  Rady  Miasta  punktu  dot.  ustalenia  zasad  
i wysokości diet przysługujących radnym. Dodał, że wszyscy radni powinni decydować o tej
kwestii dlatego zasugerował wspólne wypracowanie decyzji w tej sprawie i podjęcie tematu
na następnej sesji Rady Miasta.

Przewodniczący  Rady  Miasta  p.  Robert  Krajewski  udzielił  informacji,  że  przed
przystąpieniem do procedowania tego punktu Przewodniczący Rady Miasta ogłosi przerwę 
w celu zorganizowania spotkania wszystkich Radnych Miasta, by wspólnie omówić ten temat.
Podkreślił,  iż  jest  to  odpowiedź  Przewodniczącego  Rady  Miasta  na  wniosek  Komisji
Rewizyjnej.

Radny  p.  Jacek  Wilczyński  wyraził  zdanie,  że  mieszkańcy  miasta  mają  prawo  do
uzyskania wiedzy o stawkach diet jakie przysługują Radnym Miasta. Uznał, że diety Radnych
Miasta należy przedstawiać nie w formie wartości procentowych, lecz liczbowych.

Radny p. Stanisław Dylewski zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu dot.
ustalenia  zasad i  wysokości  diet  przysługujących radnym Miasta.  Zaproponował,  żeby po
obchodach świąt Bożego Narodzenia  Radni wspólnie podjęli decyzję w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiadomił, że w następnym roku
kalendarzowym  nastąpi  wzrost  stawki  wysokości  diet  przysługujących  Radnym  Miasta
mający związek ze zmianami w powszechnie obowiązującym prawie.

Radny p. Stanisław Dylewski zauważył, że kolejne posiedzenie sesji Rady Miasta może
się odbyć po świętach Bożego Narodzenia, a przed rozpoczęciem nowego roku.

Radna  p.  Jolanta  Jadwiga  Kwiatkowska  odnosząc  się  do  powyższych  wypowiedzi
wyraziła zdanie, że mimo pojawienia się wniosku radnego p. Mieczysława Szymalskiego  
o zdjęcie z porządku obrad jednego z punktów Przewodniczący Rady Miasta poinformował 
o  zorganizowaniu  spotkania  przed  przystąpieniem  do  procedowania  punktu.  Dla  radnej
oznacza to odgórne ustalenie decyzji. Radna zaznaczyła, że na posiedzeniach Komisji odbyły
się  krótkie  dyskusje,  w  którym  nie  przyjmowano  argumentacji  Radnych.  Poddała  pod
zastanowienie procedowanie omawianego punktu podczas trwającej sesji Rady Miasta.

Przewodniczący  Rady  Miasta  p.  Robert  Krajewski  wytłumaczył,  że  propozycja
spotkania  jest  odpowiedzią  Przewodniczącego  Rady  Miasta  na  wniosek  złożony  przez
Komisję Rewizyjną.  Nadmienił,  że jeśli  w wyniku głosowania nad wnioskiem formalnym
radnego  p.  Mieczysława  Szymalskiego  oraz  radnego  p.  Stanisława  Dylewskiego  punkt
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zostanie  zdjęty,  wtedy  nie  będzie  potrzeby  organizowania  spotkania  podczas  przerwy  
w obradach sesji Rady Miasta.

Radny  p.  Jacek  Wilczyński  powiedział,  że  jeżeli  kolejna  sesja  miałaby  miejsce  
w  styczniu  nie  było  by  za  późno  na  podjęcie  tego  tematu,  ponieważ  diety  wypłacane  
są Radnym za miniony miesiąc. Wyraził sprzeciw wobec robienia przerwy w obradach sesji
Rady Miasta.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie poszczególne wnioski.

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały  
w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i  odpłatności  za usługi
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług
opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz  szczegółowych  warunków
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat jak również trybu ich pobierania.

Wyniki głosowania:

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (21)

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad,
Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa
Orzechowska,  Waldemar  Józef  Pałys,  Jerzy  Pawluczuk,  Paweł  Adrian  Pecura,  Mirosław
Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa
Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski

Głosowano wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu dot. podjęcia uchwały
w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet przysługujących radnym.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (10)

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy
Pawluczuk,  Andrzej  Pęksa,  Mieczysław  Szymalski,  Renata  Teresa  Trojanowska,  Henryk
Wilczewski, Jacek Wilczyński

PRZECIW (11)

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof  Laska,
Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward
Witold Podbielski, Edward Zalewski

Przewodniczący  Rady  Miasta  p.  Robert  Krajewski  wskazał,  że  projekt  uchwały  
w/s  określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  
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i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla
osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz  szczegółowych  warunków  częściowego  
lub całkowitego zwolnienia z opłat jak również trybu ich pobierania będzie stanowić punkt 9 
w  porządku  obrad,  natomiast  projekt  uchwały  dot.  ustalenia  zasad  i  wysokości  diet
przysługujących radnym będzie procedowany jako 13 punkt.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Informacja o porządku obrad.

3. Przyjęcie Protokołu z XI sesji Rady Miasta.

4. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. ,

b) w sprawie Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata
2019-2029,

c) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2019,

d)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  w 2019
roku.

5. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2020 rok,

b) w sprawie Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata
2020 -2030.

6. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie rozpatrzenia petycji – dot. uchylenia uchwały Nr IX/41/ 2007 Rady Miasta
Ostrów  Mazowiecka  z  dnia  26  września  2007  r.  w  sprawie  określenia  zasad  sprzedaży
komunalnych lokali mieszkalnych na rzecz głównych najemców w drodze bezprzetargowej,

b) w sprawie rozpatrzenia petycji – dot. budowy ul. Bukowej,

c) w sprawie rozpatrzenia petycji – dot. budowy ul. Piaskowej.

7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  na  terenie  miasta  Ostrów
Mazowiecka – ul. Topolowa.

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej
w Ostrowi Mazowieckiej.

9.  Podjęcie  uchwały w sprawie określenia  szczegółowych warunków przyznawania  
i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem
specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat jak również
trybu ich pobierania.
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10.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta Ostrów Mazowiecka na rok 2020.

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście
Ostrów Mazowiecka na rok szkolny 2019/2020.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LI/336/2018 Rady Miasta Ostrów
Mazowiecka  z  dnia  27  czerwca  2018  r.  w  sprawie  zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych  
i  opiekuńczych  nauczycielom pełniącym stanowiska  kierownicze,  ustalenia  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów
pedagogicznych i  doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach, dla których organem
prowadzącym jest Miasto Ostrów Mazowiecka.

13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  zasad  i  wysokości  diet  przysługujących
radnym.

14.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  Miasta  Ostrów
Mazowiecka na 2020 r.

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.

16. Wolne wnioski i sprawy różne.

17. Zakończenie obrad.

3. Przyjęcie Protokołu z XI sesji Rady Miasta.

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że Protokół  
z obrad XI sesji Rady Miasta był wyłożony do wglądu i do dnia poprzedzającego dzisiejszą
sesję nikt nie zgłosił uwag do jego treści, w związku z tym stwierdził, że Protokół został przez
Radę Miasta przyjęty.

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zwrócił się z prośbą do Radnych o
wcześniejsze zgłaszanie niskiego poziomu baterii w tabletach.

4. Podjęcie uchwał: 
a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r., 
b) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2019-
2029, 
c) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2019, 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 roku.

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił uwagę na istotne znaczenie sesji Rady Miasta
przed zakończeniem roku kalendarzowego. Dodał, że taka sesja wiąże się z podsumowaniem
zaplanowanych w danym roku przedsięwzięć,  które udało się zrealizować bądź z różnych
powodów trzeba ich wykonanie przełożyć na inny termin.
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Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska przedstawiła szczegółowo przedmioty projektów
uchwał. Wspomniała o zgłoszonej autopoprawce, z jaką radni zapoznali się na posiedzeniach
Komisji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  p.  Robert  Krajewski  poinformował,  że  Komisje
pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał wraz z autopoprawkami.

Wymienił, że w głosowaniu:

Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno –Gospodarczego: 3 „za”, 0 „przeciw”,
2 „wstrzymujących się” w stosunku do projektów uchwał z pkt a, b i d, natomiast 4 „za”,  
0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” w stosunku do projektu uchwały z pkt c.

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Infrastruktury  Technicznej  oraz  Ochrony Środowiska  
4 głosów „za” , 1 „przeciw” i 1 „wstrzymujący się”  w stosunku do  projektów uchwał z pkt 
a i b oraz  6 głosów „za” , 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w stosunku do projektów
uchwał z pkt c i d.

Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami 3 głosy „za” ,  
0  „przeciw”  i  3  „wstrzymujące  się”  w  stosunku  do  projektów  uchwał  z  pkt  a,  b  i  d
oraz 4 głosy „za” , 0  „przeciw” i 2  „wstrzymujące się”  w stosunku do projektu uchwały
z pkt c.

W dyskusji wzięli udział:

Radna  p.  Anna  Krajewska  uznała,  że  najpierw  władze  miasta  mówią  o  realizacji
historycznych inwestycji, zaś później jest mowa o zmniejszeniu się wysokości zaciągniętego
kredytu  bez  podawania  informacji  o  powodzie  takiej  sytuacji  czyli  niewykonaniu
zaplanowanych przedsięwzięć,  które  są  przekładane  z  terminem realizacji  na  kolejny  rok
budżetowy.

Radny p. Jerzy Pawluczuk nie zgodził się ze sposobem tworzenia proponowanej formy
projektu  tzw.  uchwały  czyszczącej.  Powiedział,  że  wskazuje  on  na  całkowite  wykonanie
inwestycji zaplanowanych w budżecie miasta, co wynika z przeniesienia niezrealizowanych
inwestycji  do  kolejnego  budżetu  miasta.  Wyraził  przekonanie,  iż  Burmistrz  Miasta  ma  
w obowiązku poinformowanie Rady Miasta o powodach  niezrealizowania zaplanowanych
przedsięwzięć.

Radna  p.  Beata  Herman  spostrzegła,  że  w  przeszłości  władze  miasta  postępowały
podobnie podając jako przykład wpisywanie dochodów pochodzących z centrum handlowego
przez  kilka  lat  do  kolejnych  budżetów  miasta.  Podkreśliła,  że  budżet  miasta  stanowi
dokument planistyczny.

Radny  p.  Stanisław  Dylewski  przypomniał  o  obietnicach  dot.  bezpośrednio
mieszkańców  miasta,  które  złożył  Burmistrz  Miasta  p.  Jerzego  Bauer.  Porównał  wygląd
miasta z wyglądem sąsiednich miejscowości. Radny poinformował, że podczas głosowania
odda głos „przeciw” projektowi uchwały dot.  wydatków niewygasających oraz projektowi
uchwały dot. budżetu miasta na 2020 r.
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Radny p.  Jerzy Pawluczuk (Ad Vocem) podkreślił,  że  biorąc pod uwagę zdarzenia  
z przeszłości Burmistrz Miasta powinien przedstawić Radzie Miasta przyczyny niewykonania
zadań zaplanowanych w budżecie miasta jednocześnie poddając je pod ocenę Rady Miasta.
Wskazał,  że  wówczas  nie  będzie  wątpliwości  co  do  starań  realizacji  inwestycji,  których
finalnie nie udało się wykonać z przyczyn niezależnych od Burmistrza Miasta.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer udzielił informacji, że zgodnie z procedurą omawiane
projekty uchwał były analizowane na posiedzeniach Komisji Rady Miasta. Dodał, że Radni
otrzymali wszelkie wyjaśnienia od kierownictwa Urzędu Miasta. Wyraził zdanie, że wobec
ww. argumentów bezpodstawne jest mówienie o braku wiedzy. Podał, że istotne znaczenia dla
mieszkańców miasta  ma  efekt  działań  podejmowanych przez  władze  miasta.  Nadmienił,  
że odmienne zdania na dany temat wśród mieszkańców miasta wynika z różnych poglądów
politycznych. Określił, że wygrana ugrupowania „Prawo i Sprawiedliwość” podczas wyborów
samorządowych oznacza zgodę mieszkańców miasta na urzeczywistnienie koncepcji miasta
proponowanej przez Burmistrza Miasta oraz grupy radnych.

Radny p. Jacek Wilczyński wyraził opinię, że startowanie Burmistrza Miasta p. Jerzego
Bauera  z  ramienia  popularnej  partii  politycznej  Prawo  i  Sprawiedliwość  miało  wpływ  
na wynik wyborów samorządowych.  Powiedział,  że  Burmistrz  Miasta  p.  Jerzy Bauer  jest
nieobecny  w  trakcie  posiedzeń  Komisji  Rady  Miasta,  choć  w  poprzednich  kadencjach
Burmistrz  Miasta  wraz  z  kierownictwem  Urzędu  Miasta  uczestniczył  w  posiedzeniach
Komisji  tym  samym  podejmując  rozmowy  z  grupą  opozycyjnych  Radnych.  Uznał,  
że Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zachowuje się jak „wielka osobistość”. Wymienił dobrze 
i źle zrealizowane inwestycje według radnego.

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) przypomniał o podawaniu różnych terminów
rozpoczęcia prac budowlanych w związku z inwestycją ul. Kościuszki. Spostrzegł, że czas  
na realizację inwestycji jest krótki, a także może się nakładać z inwestycją budowy ciągów
pieszo-rowerowych  na  tej  ulicy.  Wyraził  zdanie,  że  Burmistrz  Miasta  p.  Jerzy  Bauer  nie
przekazuje  bieżących  informacji  oraz  prowadzi  monolog  w  stosunku  do  radnych
opozycyjnych.

Radny  p.  Jerzy  Pawluczuk  (Ad  Vocem)  objaśnił,  że  podjęcie  uchwały  w  obecnie
proponowanej  formie  będzie  wskazywać  podczas  sesji  absolutoryjnej  na  całościowe
wykonanie  budżetu  miasta  przez  Burmistrza  Miasta.  Zwrócił  uwagę,  że  powinno  się
prowadzić  dialog  ze  wszystkimi  mieszkańcami  miasta  niezależnie  od  wyników wyborów
samorządowych.

Radny  p.  Krzysztof  Laska  podkreślił,  że  obecnie  władze  miasta  mają  szanse  
na podejmowanie działań przyczyniających się do rozwoju miasta poprzez sięganie po środki
pieniężne, do których do tej pory nie było dostępu. Zwrócił się z prośbą o to, aby nie  oceniać
przedsięwzięć,  jakie  nie  zostały  jeszcze  zakończone.  Wyraził  przekonanie,  że  inwestycje
będące  w  trakcie  realizacji  zmienią  wizerunek  miasta.  Wspomniał  o  przebiegu  realizacji
przykładowych inwestycji.  Zauważył, iż Burmistrz Miasta lub Przewodniczący Rady Miasta
nie  odmówiliby,  na  prośbę,  spotkania  ze  wszystkimi  radnymi  bądź  klubem  Radnych
„Niezależni  Razem”.  Radny  poinformował,  że  jest  członkiem  grupy  pozyskującej  środki
zewnętrzne na realizację przedsięwzięć wpływających na rozwój miasta.
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Radny  p.  Jacek  Wilczyński  (Ad  Vocem)  zaznaczył,  że  powinno  się  jednakowo
przedstawiać  zarówno  informacje  o  ilości  pozyskanych  środków  zewnętrznych  jak  
i wysokości wkładu własnego miasta do określonych inwestycji. Spostrzegł, że pozyskanie
środków  zewnętrznych  wiąże  się  ze  wcześniejszym  wyrażeniem  zgody  na  spełnienie
wymaganych  kryteriów  ubiegania  się  o  dofinansowanie.  Dodał,  że  środki  pieniężne
stanowiące  wkład  własny  miasta  do  inwestycji  ciągów  pieszo-rowerowych  pozwoliłoby  
na samodzielne wykonanie oczekujących na realizację chodników.

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił uwagę, że władze miasta podejmując decyzję
starają się dopasować plany do rzeczywistości. Dodał, że takie rozwiązanie jest powszechnie
wykorzystywane  przez  inne  samorządy  oraz  było  stosowane  w  przeszłości  przez  władze
miasta.  Wskazał,  że  na  początku  poprzedniej  kadencji  wyrażano przekonanie  o  potrzebie
pozyskiwania środków zewnętrznych do celów wykonywania inwestycji na terenie miasta.
Dodał, że wieloetapowy zakres przygotowań i prac przyczynił się do widocznym efektów  
w ww.  zakresie.  Podał  informacje  o  inwestycji  ul.  Kościuszki.  Określił  jako  niepoważne
niektóre wypowiedzi Radnych Miasta.

Radny p.  Stanisław Dylewski  (Ad Vocem) powtórzył,  że  Burmistrz  Miasta  p.  Jerzy
Bauer  nie  przekazuje  na  bieżąco informacji.  Pytał  dlaczego  Burmistrz  Miasta  nie  mówi  
o   działaniach, które nie zostały podjęte. Wyraził zdanie, że Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer
nie współpracuje z Radnymi Miasta.

Radny  p.  Krzysztof  Laska  zaznaczył,  że  powodem  do  zadowolenia  powinno  być
uzyskanie wysokiego dofinansowania zewnętrznego na realizację inwestycji ul. Kościuszki.
Przypomniał sytuację realizacji inwestycji basenu.

Innych głosów dyskusji nie było.

Głosowano w sprawie  podjęcia  uchwały  nr XII/124/2019 w sprawie  zmiany uchwały
budżetowej na 2019 r.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (11)

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert  Krajewski,  Krzysztof Laska,
Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward
Witold Podbielski, Edward Zalewski

PRZECIW (10)

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy
Pawluczuk,  Andrzej  Pęksa,  Mieczysław  Szymalski,  Renata  Teresa  Trojanowska,  Henryk
Wilczewski, Jacek Wilczyński

Głosowano  w  sprawie  podjęcia  uchwały  nr  XII/125/2019  w  sprawie  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2019-2029.
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Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (11)

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert  Krajewski,  Krzysztof Laska,
Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward
Witold Podbielski, Edward Zalewski

PRZECIW (10)

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy
Pawluczuk,  Andrzej  Pęksa,  Mieczysław  Szymalski,  Renata  Teresa  Trojanowska,  Henryk
Wilczewski, Jacek Wilczyński

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XII/126/2019 w sprawie ustalenia wydatków
niewygasających z upływem roku budżetowego 2019.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (12)

Mirosław Gromek,  Beata  Herman,  Bogusław Konrad,  Robert  Krajewski,  Jolanta  Jadwiga
Kwiatkowska,  Krzysztof  Laska,  Ewa Orzechowska,  Waldemar  Józef  Pałys,  Paweł  Adrian
Pecura, Mirosław Pędzich, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski

PRZECIW (9)

Stanisław Dylewski,  Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa,
Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński

Głosowano  w  sprawie  podjęcia  uchwały  nr  XII/127/2019  zmieniającej  uchwałę  w
sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 roku.

Wyniki głosowania

ZA:  11,  PRZECIW:  10,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Wyniki imienne:

ZA (11)

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert  Krajewski,  Krzysztof Laska,
Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward
Witold Podbielski, Edward Zalewski

PRZECIW (10)
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Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy
Pawluczuk,  Andrzej  Pęksa,  Mieczysław  Szymalski,  Renata  Teresa  Trojanowska,  Henryk
Wilczewski, Jacek Wilczyński

5. Podjęcie uchwał: 
a) w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2020 rok, 
b) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2020 -
2030.

Przewodniczący  Rady  Miasta  p.  Robert  Krajewski  udzielił  informacji,  iż  w  dniu  
15 listopada br. do rady Miasta wpłynął projekt budżetu miasta na 2020 r. Dodał, że ww.
dokument był  analizowany na posiedzeniach Komisji.  Nadmienił,  że prace nad projektem
budżetu miasta  przebiegały zgodnie z  procedurą określoną uchwałą nr XXXIX/259/2010  
z dnia 3 listopada 2010 r. Podał, że w dniu 12 grudnia br. odbyło się ostatnie posiedzenie
Komisji  Gospodarki  Finansowej  i  Rozwoju  Społeczno-Gospodarczego,  podczas  którego
wypracowano pozytywną opinię co do projektu budżetu.

Burmistrz  Miasta  p.  Jerzy  Bauer  zaprosił  do  obejrzenia  filmu  stanowiącego
wprowadzenie  do  omawianego  punktu.  Zwrócił  uwagę,  że  inwestycje  pojawiające  się  
w filmie są podane przykładowo, a zakres przedsięwzięć realizowanych i będących w toku
wykonania przez miasto w 2019 r. znajduje się w aktualnym Biuletynie miasta. Powiedział, 
że  przedstawienie  działań  wykonywanych  przez  miasto  w  formie  filmu  ma  na  celu
uatrakcyjnienie  przekazu  dot.  wieloletniego  planowania  różnego  rodzaju  przedsięwzięć.

(Czas odtwarzania filmu).

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer udzielił informacji, że budżet miasta wynosi ok. 160 mln zł,
w tym 57 mln zł jest przeznaczone na wydatki majątkowe. Dodał, że władze miasta podczas
podejmowania  decyzji  będą  starać  się  optymalizować  wysokość  stawek  podatków  
oraz  pozyskiwać  dofinansowanie  zewnętrzne  do  inwestycji.  Wskazał,  że  wykonywanie
inwestycji z udziałem środków zewnętrznym wymaga posiadania wkładu własnego miasta,
który  będzie  pozyskiwany  w  formie  kredytu  jeśli  będzie  niewystarczająca  ilość  środków
finansowych  w  budżecie  miasta.  Powiedział,  że  decyzje  podejmowane  w  przeszłości
powodują, iż obecnie trzeba wykonywać działania mające na celu nadrabianie zaległości jakie
miasto  posiada  w  porównaniu  z  innymi  miejscowościami.  Poinformował  o  planowanych
inwestycjach:  budowy ścieżek pieszo-rowerowych; stadionu miejskiego; miejskiej biblioteki
publicznej; budowy nowego budynku szkoły; Muzeum Dom Rodziny Pileckich ul. Łącznej;
termomodernizacji  budynku  Szkoły  Podstawowej  nr  4,  budynku  MOSiR  na  
ul.  Warchalskiego,  budynku  Centrum  Integracji  Społecznej.  Powiedział  o  planowanej
inwestycji  ul.  Prusa-Lubiejewska  i  dołączenia  do  programu  rządowego  w/s  utworzenia
centrum  opiekuńczo-mieszkaniowego.  Mówiąc  o  strategii  władz  miasta  poinformował,  
że  będą  wprowadzane na  obszarze  miasta  programy wieloletnie  zapewniające  stabilizację
miasta, zrozumiałość działań samorządu oraz niezależność od zmian na tzw. rynku.

Przewodniczący  Rady  Miasta  p.  Robert  Krajewski  przedstawił  wynik  głosowania
Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego: 4 „za”, 0 „przeciw”,
2 „wstrzymujących się” w stosunku do obu projektów uchwał. 
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W dyskusji wzięli udział:

Radny  p.  Jacek  Wilczyński  wyraził  uznanie  wobec  ilości  realizowanych  inwestycji
przez Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera.

Jolanta  Jadwiga  Kwiatkowska  powiedziała,  że  mieszkańcy  miasta  oczekujący  
na  realizację  inwestycji  swojej  ulicy  są  rozczarowani,  gdy  ich  ulice  nie  zostają  ujęte  
w budżecie miasta. Radna podała, że od dawna ubiega się o wprowadzenie do budżetu miasta
ulic:  Piaskowa  i  Olszynowa.  Dodała,  że  ulice  Dolna  i  Wiejska  również  oczekują  
na wykonanie. Wspomniała o niezrealizowanym pomyśle dot. harmonogramu inwestycji ulic
miasta.  Poprosiła  o  rozważenie zmiany organizacji  ruchu drogowego na ul.  Partyzantów  
w związku z inwestycją budowy nowego budynku szkoły.

Radny  p.  Jerzy  Pawluczuk  wyraził  obawy  rosnącą  wielkością  kredytu  co  roku
zaciąganego  przez  miasto.  Nadmienił,  że  zadłużenie  miasta  powoduje  różnego  rodzaju
zagrożenia. Wyjaśnił, że Burmistrz Miasta ma możliwość przesuwania środków pieniężnych
wewnątrz działów w budżecie  miasta,  na co nie  ma wpływu Rada Miasta.  Jako przykład
podał inwestycję ul. Prusa-Lubiejewska.

Radny p. Henryk Wilczewski wspomniał, że inwestycja stadionu miejskiego była długo
wyczekiwanym  przedsięwzięciem.  Jednocześnie  wskazał   elementy,  które  nie  chodzą  
w zakres  inwestycji  tj.  wymiana trybun,  wykonanie chodnika na odcinku od budynku do
parkanu.  Wyraził  zdanie,  że  inwestycja  utraci  na  efekcie  końcowym  jeśli  nie  zostanie
wykonana w całości. Zwrócił się z prośbą o zwiększenie środków pieniężnych dla klubów
sportowych korzystających ze stadionu miejskiego na czas jego zamknięcia. Argumentował
swoją prośbę wydatkami związanymi z wynajęciem boiska w sąsiedniej miejscowości. Zadał
pytanie  czy  środki  pieniężne  uwzględnione  w  budżecie  miasta  na  sprzątanie  Ratusza  
w kwocie 120 tys. zł. wiążą się z wynajęciem zewnętrznej firmy. Pytał czy takie rozwiązanie
będzie również obowiązywać w miejskich jednostkach.

Radny  p.  Mieczysław  Szymalski  udzielił  informacji,  że  Klub  Radnych  „Niezależni
Razem”  składał  prośby,  postulaty,  wnioski  dot.  wprowadzenia  przedsięwzięć  do  budżetu
miasta, których  ostatecznie nie uwzględniono w budżecie miasta. Przytoczył przedsięwzięcia
drogowe, które mieszkańcy miasta zgłosili radnym należącym do Klubu. Wyraził negatywne
zdanie o sposobie traktowania Klubu Radnych „Niezależni Razem” przez władze miasta.

Radny  p.  Krzysztof  Laska  wyraził  zaniepokojenie  rosnącą  skalą  zadłużenia  miasta.
Zaapelował o wykonanie planów awaryjnych w razie pojawienia się w przyszłości sytuacji
problematycznej  dla  miasta.  Wyraził  przekonanie,  że  władze  miasta  mają  na  uwadze
zachowanie  bezpieczeństwa  przy  podejmowaniu  decyzji,  by  w  przyszłości  nie  było
zagrożenia borykania się z  negatywnymi konsekwencjami. Zwrócił uwagę, że obecnie miasto
znajduje się w przejściowym okresie pozwalającym na realizację przedsięwzięć, jakie miasto
nie byłoby w stanie samodzielnie wykonać w tak krótkim czasie.
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Radny  p.  Stanisław  Dylewski  zadał  pytanie  czy  istniała  możliwość  pozostawienia
mleczarni we własności kapitału państwowego. Zauważył, że zamknięcie mleczarni oznacza
pozostawienie bez pracy 120 pracowników oraz brak podatku odprowadzonego do budżetu
miasta. Uznał, że na wysokość wpływów do budżetu miasta z podatków ma znaczenie rozwój
miasta.

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zwróciła się z prośbą o udzielenie wyjaśnień
dot. centrum opiekuńczo-mieszkaniowego. Pytała jakie są kryteria zakwalifikowania się do
uczestnictwa w ww. przedsięwzięciu.

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer przypomniał historię mleczarni położonej w obszarze
miasta.  Wskazał,  że  aktualnie  nie  ma  oficjalnych  informacji  dot.  dalszego  przeznaczenia
mleczarni. Nawiązując do wypowiedzi w/s inwestycji drogowych wspomniał, że na początku
poprzedniej kadencji  podjęto ustalenia o realizacji  przedsięwzięć drogowych na osiedlach.
Podkreślił, że władza na każdym szczeblu nie jest w stanie wykonać wszystkich inwestycji.
Wyjaśnił,  że  władze  miasta  podejmują  działania  o  realizacji  realistycznych przedsięwzięć
kierując się zasadami przygotowania wszelkich niezbędnych formalności do wzięcia udziału
w  procedurze  pozyskiwania  dofinansowania  zewnętrznego,  szybkiego  reagowania,
elastyczności w tworzeniu różnych projektów. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiedział,  
że władze miasta podejmą starania dot. możliwie najszybszego zakończenia sprawy związanej
z ul. Wołodyjowskiego by móc rozpocząć inwestycję ul. Piaskowej.

Dyrektor  MOPS  p.  Agnieszka  Gwardiak  udzieliła  szczegółowych  informacji  
w/s centrum opiekuńczo-mieszkaniowego.

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował za zaangażowanie w kwestię sportu na
terenie miasta.  Przedstawił zakres  inwestycji dot. stadionu miejskiego.

Dyrektor  MOSiR  p.  Bartłomiej  Pieńkowski  wyjaśnił  zasięg  zadań  dot.  inwestycji
stadionu miejskiego. Wymienił elementy będące zapleczem sportowym na zmodernizowanym
stadionie.  Dodał,  że  inwestycja  stadionu miejskiego umożliwi organizację  nowych imprez
sportowych. Wytłumaczył, że MOSiR planuje od przyszłego roku budżetowego sukcesywny
zakup trybun. Wyraził nadzieję, że w możliwie najbliższym czasie wszystkie nierozwiązane
kwestie  w tym ww. zostaną zrealizowane.  Zawiadomił,  że  pozostaje  w stałym kontakcie  
z  prezesami  klubów  sportowych.  Nadmienił,  że  oferuje  swoją  pomoc  w/s  znalezienia
odpowiedniego zaplecza sportowego w innej  miejscowości zastępującego stadion miejski  
na czas trwania prac budowlanych.

Radny p. Jacek Wilczyński nawiązał do kwestii przedsięwzięć, które wchodzą w skład
inwestycji  stadionu  miejskiego  wyrażając  zdanie,  że  realizacja  tego  typu  zadań  
w późniejszym terminie będzie znacząco utrudniona poprzez wzrost kosztów.

Burmistrz Miasta  p.  Jerzy Bauer powiadomił,  że w Urzędzie Miasta nastąpi zmiana
polegająca na podjęciu współpracy z zewnętrzną firmą sprzątającą.

Radna  p.  Anna  Wilczyńska  udzieliła  informacji  o  pozycji  budżetowej  dot.  usługi
sprzątającej w Urzędzie Miasta. Dodał, że usługa będzie wykonywana kompleksowo.
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Radny  p.  Henryk  Wilczewski  zapytał  czy  podobna  decyzja  zapadnie  w  innych
jednostkach miejskich.

Burmistrz Miasta p.  Jerzy Bauer poinformował, że nie jest planowane przyjęcie takiego
rozwiązania w innych jednostkach miejskich.

Radny p. Krzysztof  Laska zgłosił wniosek o zakończenie dyskusji.

Głosowano wniosek w sprawie zakończenia dyskusji. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (12)

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski,
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław
Pędzich, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski

PRZECIW (7)

Michał Kacprzak, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski,  Renata Teresa
Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Stanisław Dylewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XII/128/2019 w sprawie uchwalenia uchwały
budżetowej na 2020 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (11)

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert  Krajewski,  Krzysztof Laska,
Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward
Witold Podbielski, Edward Zalewski

PRZECIW (9)

Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej
Pęksa,  Mieczysław  Szymalski,  Renata  Teresa  Trojanowska,  Henryk  Wilczewski,  Jacek
Wilczyński

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stanisław Dylewski

Głosowano  w  sprawie  podjęcia  uchwały  nr  XII/129/2019  w  sprawie  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2020 -2030.
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Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (11)

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert  Krajewski,  Krzysztof Laska,
Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward
Witold Podbielski, Edward Zalewski

PRZECIW (9)

Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej
Pęksa,  Mieczysław  Szymalski,  Renata  Teresa  Trojanowska,  Henryk  Wilczewski,  Jacek
Wilczyński

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stanisław Dylewski

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wyraził zdanie, że dobrą wiadomością jest podjęcie
przez Radę Miasta ww. uchwał. Podziękował Radnym, którzy zagłosowali „za” przyjęciem
uchwały  oraz  swoim  współpracownikom.  Dodał,  że  wszyscy  Radni  są  odważni  i
konsekwentni niezależnie od podjętej  decyzji  dot.  głosowania.  Nadmienił,  że po raz piąty
zostaje  poparta  ambitna,  realistyczna  perspektywa  rozwoju  miasta  zawierająca
długoterminowe i wielomilionowe inwestycje.

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski ogłosił  15-minutową przerwę.

Przerwa.

6. Podjęcie uchwał:
a) w sprawie rozpatrzenia petycji – dot. uchylenia uchwały Nr IX/41/2007 Rady Miasta 
Ostrów Mazowiecka z dnia 26 września 2007 r. w sprawie określenia zasad sprzedaży 
komunalnych lokali mieszkalnych na rzecz głównych najemców w drodze bezprzetargowej, 
b) w sprawie rozpatrzenia petycji – dot. budowy ul. Bukowej, 
c) w sprawie rozpatrzenia petycji – dot. budowy ul. Piaskowej.

Przewodniczący  Rady  Miasta  p.  Robert  Krajewski  odczytał  wyniki  głosowań  
z poszczególnych komisji:

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji : 4 głosy „za” , 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w
stosunku do każdego projektu uchwały. 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Infrastruktury  Technicznej  oraz  Ochrony Środowiska  
6 głosów „za” ,  0 „przeciw” i  0 „wstrzymujących się”  w stosunku do każdego projektu
uchwały.

Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami 3 głosy „za” , 
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0 „przeciw” i 3 „wstrzymujące się” . w stosunku do projektów uchwał z pkt b i c. 

Burmistrz  Miasta  p.  Jerzy  Bauer  zaproponował  procedowanie  punktu  w  formie
udzielania odpowiedzi na pytania.

W dyskusji wzięli udział:

Radny p. Jerzy Pawluczuk wyraził zdanie, że bezsensowne jest omawianie tego punktu,
ponieważ przed chwilą został uchwalony budżet miasta  na przyszły rok.

Radna  p.  Jolanta  Jadwiga  Kwiatkowska  zwróciła  się  do  członków  Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji o przedstawienie informacji z przebiegu analizowania petycji dot. kwestii
bonifikaty.

Przewodniczący Rady Miasta  p.  Robert  Krajewski  zauważył,  że  w uzasadnieniu  do
projektów uchwał znajdują się niezbędne informacje.

Radny p. Paweł Adrian Pecura poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na
trzech posiedzeniach analizowała petycję dot. bonifikaty m. in. porównując okres sprzedaży
mieszkań z  obowiązującą  bonifikatą  oraz  czas  sprzedaży mieszkań bez  określonej  stawki
bonifikaty.  Podał,  że  Komisja  jest  przeciwna  wobec  propozycji  uchylenia  dotychczas
obowiązującej uchwały. Dodał, że Komisja określa jako zasadne petycje dot. ulic Bukowej 
i  Piaskowej  z  zastrzeżeniem realizacji  tych  ulic  w przypadku  pojawienia  się  możliwości
finansowych w budżecie miasta.

Radna p.   Anna Krajewska zapytała  członków Komisji  Skarg,  Wniosków i Petycji  
o podanie przesłanek, które zdecydowały o przedstawionym stanowisku komisji.  Zdaniem
Radnej niezmiennie powinna być szansa na wykupienie mieszkań za uiszczeniem bonifikaty.

Radny p. Paweł Adrian Pecura (Ad Vocem) podkreślił, że członkowie Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji  są „przeciwni”  wobec wzięcia pod uwagę treści petycji  dot.  kwestii
bonifikaty  oraz  wnioskują  o  pozostawienie  dotychczasowego  stanu  prawnego
obowiązującego w tym zakresie.

Przewodniczący Rady Miasta  p.  Robert  Krajewski  powiadomił,  że  Komisja  nie  jest
przychylna uwzględnieniu treści petycji. Przytoczył fragment projektu uchwały dot. petycji
odnoszącej się do wysokości bonifikaty.  

Radny  p.  Paweł  Adrian  Pecura  zaznaczył,  że  będzie  się  odbywać  głosowanie  
w/s nieuwzględnienia petycji.

Radny p. Jacek Wilczyński  wyraził przekonanie, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji
nie powinna funkcjonować z powodu niepełnego składu Komisji ponieważ brakuje jednego
członka z Klubu Radnych „Niezależni Razem”.  

Radny p. Paweł Adrian Pecura (Ad Vocem) wyjaśnił, że Komisja skrupulatnie zajmuje
się  analizą  napływających  pism.  Zaprosił  radnego  p.  Jacka  Wilczyńskiego  do  pełnienia
funkcji członka  w ww. Komisji.  

Przewodniczący  Rady  Miasta  p.  Robert  Krajewski  zwrócił  uwagę,  że  od  momentu
rezygnacji z członkostwa w Komisji radnej p. Jolanty Jadwigi Kwiatkowskiej na każdej sesji
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istnieje  możliwość  powołania  nowego  członka  Komisji  spośród  Radnych  należących  
do Klubu „Niezależni Razem”. Powiedział, że Rada Miasta nie może przymusowo wybrać
nowego członka Komisji.  

Radny p.  Krzysztof  Laska  wyraził  opinię,  że Radni  należący do Klubu „Niezależni
Razem” zachowują się niewłaściwie  wobec sytuacji wyboru nowego członka Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji.

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XII/130/2019 w sprawie rozpatrzenia petycji.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (21)

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad,
Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa
Orzechowska,  Waldemar  Józef  Pałys  ,  Jerzy  Pawluczuk,  Paweł  Adrian  Pecura,  Mirosław
Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa
Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XII/131/2019 w sprawie rozpatrzenia petycji.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (11)

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert  Krajewski,  Krzysztof Laska,
Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward
Witold Podbielski, Edward Zalewski

PRZECIW (6)

Stanisław Dylewski, Anna Krajewska, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa
Trojanowska, Henryk Wilczewski

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)

Michał Kacprzak, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Jacek Wilczyński

Głosowano  w  sprawie  podjęcia  uchwały  nr   XII/132/2019  w  sprawie  rozpatrzenia
petycji.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
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ZA (11)

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert  Krajewski,  Krzysztof Laska,
Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward
Witold Podbielski, Edward Zalewski

PRZECIW (6)

Stanisław Dylewski, Anna Krajewska, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa
Trojanowska, Henryk Wilczewski

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)

Michał Kacprzak, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Jacek Wilczyński

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka 
– ul. Topolowa.

Przewodniczący  Rady  Miasta  p.  Robert  Krajewski  udzielił  informacji,  że  komisje
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wymienił, że w głosowaniu:

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Infrastruktury  Technicznej  oraz  Ochrony  Środowiska  
6 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami  6 głosów „za”,  
0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

Brak głosów w dyskusji.

 
Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XII/133/2019 w sprawie nadania nazwy ulicy
na terenie miasta Ostrów Mazowiecka.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (21)

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad,
Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa
Orzechowska,  Waldemar  Józef  Pałys,  Jerzy  Pawluczuk,  Paweł  Adrian  Pecura,  Mirosław
Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa
Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Ostrowi Mazowieckiej.
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Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisja Oświaty,
Kultury,  Kultury  Fizycznej,  Zdrowia,  Spraw  Socjalnych  oraz  Porządku  Publicznego
pozytywnie zaopiniowała wyżej wymieniony projekt  uchwały w głosowaniu: 7 głosów „za”,
0 „przeciw”,  0„wstrzymujących się” . 

Brak głosów dyskusji.

Głosowano w sprawie  podjęcia  uchwały  nr XII/134/2019 w sprawie  nadania  Statutu
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrowi Mazowieckiej.

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21)

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad,
Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa
Orzechowska,  Waldemar  Józef  Pałys  ,  Jerzy  Pawluczuk,  Paweł  Adrian  Pecura,  Mirosław
Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa
Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski

9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  przyznawania  i
odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem
specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat jak również trybu
ich pobierania.

Brak głosów dyskusji.

 
Głosowano  w  sprawie  podjęcia  uchwały  nr  XII/135/2019  w  sprawie  określenia
szczegółowych  warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i
specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych
dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub
całkowitego zwolnienia z opłat jak również trybu ich pobierania.

Wyniki głosowania

ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Wyniki imienne:

ZA (21)

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad,
Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa
Orzechowska,  Waldemar  Józef  Pałys  ,  Jerzy  Pawluczuk,  Paweł  Adrian  Pecura,  Mirosław
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Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa
Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski

10.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta Ostrów Mazowiecka na rok 2020.

Przewodniczący  Rady  Miasta  p.  Robert  Krajewski  udzielił  informacji,  że  Komisja
Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw  Socjalnych oraz Porządku Publicznego
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w głosowaniu:  7  głosów „za”,  0  „przeciw”,   
0 „wstrzymujących się”.

W dyskusji wzięli udział:

Radny  p.  Stanisław  Dylewski  przytoczył  fragment  artykułu,  w  którym  podano
informacje o wzroście ilości spożywanego alkoholu na obszarze kraju. Zauważył, że wpływy
ze  sprzedaży  alkoholu  stanowią  jeden  z  podstawowych  dochodów  do  budżetu  państwa.
Zwrócił uwagę, że stratami wynikającymi z ww. danych jest zwiększająca się liczba osób
pojawiających  się  w  grupie  AA.  Radny  wspomniał,  że  podczas  wykonywania  pracy  ma
styczność z  rodzinami,  w których alkohol  był  powodem tragicznych sytuacji.  Poddał  pod
zastanowienie zajęcie się tematem.

Innych głosów dyskusji nie było.

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XII/136/2019 w sprawie przyjęcia Miejskiego
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta Ostrów
Mazowiecka na rok 2020.

Wyniki głosowania

ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1
Wyniki imienne:

ZA (20)

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad,
Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa
Orzechowska,  Waldemar  Józef  Pałys,  Jerzy  Pawluczuk,  Paweł  Adrian  Pecura,  Mirosław
Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa
Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski

NIEOBECNI (1)

Jacek Wilczyński

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Ostrów
Mazowiecka na rok szkolny 2019/2020.

Przewodniczący  Rady  Miasta  p.  Robert  Krajewski  podał,  że  Komisja  Oświaty,
Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego
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pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się”.

Brak głosów dyskusji.

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XII/137/2019 w sprawie określenia średniej
ceny jednostki paliwa w Mieście Ostrów Mazowiecka na rok szkolny 2019/2020.

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (21)

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad,
Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa
Orzechowska,  Waldemar  Józef  Pałys  ,  Jerzy  Pawluczuk,  Paweł  Adrian  Pecura,  Mirosław
Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa
Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski

12.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  Uchwały  nr  LI/336/2018  Rady  Miasta  Ostrów
Mazowiecka z  dnia  27 czerwca 2018 r.  w sprawie  zasad udzielania  i  rozmiaru obniżek
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych  i
opiekuńczych  nauczycielom  pełniącym  stanowiska  kierownicze,  ustalenia  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów
pedagogicznych i doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach, dla których organem
prowadzącym jest Miasto Ostrów Mazowiecka.

Przewodniczący  Rady  Miasta  p.  Robert  Krajewski  udzielił  informacji,  że  Komisja
Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw  Socjalnych oraz Porządku Publicznego
pozytywnie zaopiniowała wyżej wymieniony projekt uchwały w głosowaniu: 7 głosów „za”,
0„przeciw”,  0 „wstrzymujących się”. 

W dyskusji wzięli udział:

Radny p.  Jacek Wilczyński zwrócił się z prośbą o przedstawienie przedmiotu projektu
uchwały.

Dyrektor Wydziału OS p. Dorota Ambroziak udzieliła informacji  o szczegółach dot.
omawianego projektu uchwały.

Radny  p.  Stanisław  Dylewski  zapytał  czy  projekt  uchwały  obowiązuje  również
logopedów, psychologów, terapeutów.

Dyrektor Wydziału OS p. Dorota Ambroziak odpowiedziała, że projekt uchwały dot.
wyłącznie nauczycieli pracujących w oddziałach łączonych w przedszkolach.

Innych głosów dyskusji nie było.

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XII/138/2019 w sprawie zmiany Uchwały nr
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LI/336/2018 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z  dnia  27 czerwca 2018 r.  w sprawie
zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin
zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych  nauczycielom  pełniącym
stanowiska kierownicze, ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć
dla  pedagogów,  psychologów,  logopedów,  terapeutów  pedagogicznych  i  doradców
zawodowych zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Miasto
Ostrów Mazowiecka.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (21)

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad,
Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa
Orzechowska,  Waldemar  Józef  Pałys  ,  Jerzy  Pawluczuk,  Paweł  Adrian  Pecura,  Mirosław
Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa
Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet przysługujących radnym.

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski ogłosił 30-minutową przerwę.

Przerwa.

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert  Krajewski zgłosił  autopoprawkę do projektu
uchwały. Jednocześnie wyjaśnił szczegóły zaproponowanych zmian.

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy podjęcie uchwały wiąże się 15% potrąceniem
z diety w przypadku nieobecności członka komisji na każdym posiedzeniu komisji.

Radny p. Jerzy Pawluczuk spostrzegł zmianę w oznaczeniu paragrafów.

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zaznaczył, że jedynie zmianie ulega
kwestia  potrąceń.   Po  zmianie  zostanie  wprowadzone  potrącenie  w  wys.  15% za  każdą
nieobecność członka komisji na posiedzeniu każdej komisji.

Radny p. Andrzej Pęksa pytał czy wysokość diet pozostaje w niezmiennej wysokości.

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski wytłumaczył, że ta kwestia nie ulega
zmianie.

Innych głosów dyskusji nie było.

 
Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XII/139/2019 w sprawie ustalenia zasad i
wysokości diet przysługujących radnym wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania

ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Wyniki imienne:
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ZA (21)

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad,
Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa
Orzechowska,  Waldemar  Józef  Pałys,  Jerzy  Pawluczuk,  Paweł  Adrian  Pecura,  Mirosław
Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa
Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 
na 2020 r.

Przewodniczący  Rady  Miasta  p.  Robert  Krajewski  poinformował,  że  projekt  planu
pracy na 2020 rok był przekazany Radnym Miasta wraz z zawiadomieniami na sesję, a także
stanowił przedmiot obrad Komisji. Wymienił, że:

Komisja Oświaty,  Kultury,  Kultury Fizycznej,  Zdrowia,  Spraw  Socjalnych oraz Porządku
Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  7  głosów  „za”,  0
„przeciw”,  0„wstrzymujących się”.

Komisja  Gospodarki  Finansowej  i  Rozwoju  Społeczno-  Gospodarczego  pozytywnie
zaopiniowała projekt  uchwały w głosowaniu: 3 głosy „za”, 1 „przeciw”,  1 „wstrzymujący
się”.

W dyskusji wzięli udział:

Radny  p.  Jerzy  Pawluczuk  poddał  pod  zastanowienie  ustalenie  harmonogramu
posiedzeń  sesji  Rady  Miasta.  Radny  argumentował  swoją  propozycję  możliwością
zaplanowania urlopu w terminie niekolidującym z sesjami Rady Miasta czy posiedzeniami
komisji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  p.  Robert  Krajewski  poinformował,  iż  dotychczas
obowiązujący plan pracy Rady Miasta umożliwiał w momencie zaistnienia takiej potrzeby na
zwoływania sesji Rady Miasta. Dodał, że takie rozwiązanie skutkowało brakiem konieczności
zwołania sesji w trybie nadzwyczajnym. Nadmienił, iż podczas zwołania sesji Rady Miasta
Przewodniczący  Rady  Miasta  wraz  z  Burmistrzem  Miasta  p.  Jerzym  Bauerem  będą
uwzględniać zaplanowane urlopy Radnych Miasta.

Radny  p.  Jerzy  Pawluczuk  zasugerował,  by  sesje  były  zwoływane  w  określonym
zakresie czasu np. drugim tygodniu miesiąca.

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer udzielił informacji,  że będą podejmowane wszelkie
możliwe  działania  w  celu  uniknięcia  zwołania  sesji  w  terminie  przebywania  na  urlopie
Radnych Miasta. Zauważył, że planowanie sesji Rady Miasta na określone dni w ciągu roku
powoduje zwoływanie sesji w trybie nadzwyczajnym w nagłych sytuacjach.

Radny  p.  Stanisław  Dylewski  zwrócił  uwagę,  że  według  przepisów  zawartych  
w ustawie o samorządzie gminnym sesje Rady Miasta  muszą się odbywać co najmniej raz na
kwartał.  Zaproponował zwołanie sesji Rady Miasta w czerwcu i wrześniu dzięki czemu nie
będzie konieczności zwoływania sesji w okresie urlopowym.
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Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiadomił, że posiedzenia Rady
Miasta będą planowane z rozsądnymi odstępami czasowymi.

Innych głosów dyskusji nie było.

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XII/140/2019 w sprawie uchwalenia planu
pracy Rady Miasta Ostrów Mazowiecka na 2020 r.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (20)

Mirosław Gromek,  Beata Herman,  Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, Anna Krajewska,
Robert  Krajewski,  Jolanta  Jadwiga  Kwiatkowska,  Krzysztof  Laska,  Ewa  Orzechowska,
Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej
Pęksa,  Edward  Witold  Podbielski,  Mieczysław  Szymalski,  Renata  Teresa  Trojanowska,
Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stanisław Dylewski

15.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  powołania  członka Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.

Przewodniczący  Rady  Miasta  p.  Robert  Krajewski  poinformował,  że  uchwała  
nr X/100/2019 z dnia 24 września 2019 r. Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska została
odwołana z członkostwa w komisji  Skarg, Wniosków i Petycji.  W związku z powyższym
Klub Radnych „Niezależni Razem” nie posiada swojego przedstawiciela w komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji. Zawiadomił, że zgodnie z § 18 b ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym
w skład komisji Skarg, Wniosków i Petycji wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich
klubów.  Zwrócił  się  do  Klubu  Radnych  „Niezależni  Razem”  o  zgłoszenie  kandydata  do
składu komisji.

W dyskusji wzięli udział:

Radny  p.  Mieczysław  Szymalski  powiadomił,  że  w   Klubie  Radnych  „Niezależni
Razem” nie zgłosił się kandydat wyrażający chęć członkostwa w Komisji Skarg, Wniosków 
i  Petycji.  Zdaniem Radnego ta  sytuacja  nie  wyklucza możliwości  pracy Komisji.  Wyraził
nadzieję  na  szybkie  wytypowanie  kandydata  do  komisji  z  Klubu  Radnych  „Niezależni
Razem”.

Radny p.   Jacek Wilczyński zadeklarował wytypowanie kandydata do komisji  przed
posiedzeniem następnej sesji Rady Miasta.
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16. Wolne wnioski i sprawy różne.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zawiadomił, że podczas odbywania
dyżuru zgłosiła  się  do niego p.  Urszula Szydlik  prowadząca  sklep Żabka na ul.  3  Maja  
z prośbą o pozytywne rozpatrzenie podania dot. przyznania koncesji na sprzedaż alkoholu  
w  tym  sklepie.  Dodał,  że  p.  Urszula  Szydlik  chciałaby  przedstawić  swoją  sprawę  
na posiedzeniach Komisji.

Radny p. Paweł Adrian Pecura zachęcił Radnych do zgłoszenia członkostwa do Komisji
Skarg,  Wniosków i  Petycji.  Poinformował,  że  w sobotę  21  grudnia  o  godz.  15.00  przed
Ratuszem odbędzie się wspólna wigilia wraz z animatorami. Zaprosił do uczestnictwa w ww.
wydarzeniu.

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zaskoczenie powstaniem nowego sklepu Żabka
na ul. 3 Maja. Wspomniał, że sklep Żabka położony na ul. Kościuszki nie otrzymał koncesji
na sprzedaż alkoholu, ponieważ mieszkańcy licznie złożyli protest. Zauważył, że mieszkańcy
miasta mogą również zainterweniować w przypadku Żabki na ul. 3 Maja. Zaznaczył, że duża
ilość środków pieniężnych pochodzących z budżetu państwa jest przeznaczana na leczenie
szpitalne  osób  uzależnionych  od  alkoholu.  Radny  dodał,  że  podczas  pracy  spotyka  się  
z tragicznymi zdarzeniami w rodzinach, w których nadużywany jest alkohol.

Radny  p.  Jacek  Wilczyński  w  imieniu  Klubu  Radnych  „Niezależni  Razem”  złożył
życzenia świąteczno-noworoczne Burmistrzowi Miasta p. Jerzemu Bauerowi.

Radny  p.  Waldemar  Józef  Pałys  zgodził  się  z  wypowiedzią  radnego  p.  Stanisława
Dylewskiego.  Poinformował,  że  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Kultury  Fizycznej,  Zdrowia,
Spraw  Socjalnych  i  Porządku  Publicznego  będzie  wnikliwie  analizować  sprawę
przyznawania kolejnych koncesji na sprzedaż alkoholu.

Przewodniczący  Rady  Miasta  p.  Robert  Krajewski  złożył  życzenia  świąteczno-
noworoczne mieszkańcom miasta.

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował przedmówcom za życzenia jednocześnie
składając  życzenia  świąteczno-noworoczne  Radnym  Miasta  wraz  z  rodzinami  
oraz mieszkańcom miasta. Zaprosił Radnych Miasta na spotkanie wigilijne z pracownikami
Urzędu Miasta, dyrektorami miejskich placówek i zaproszonymi gośćmi, które odbędzie się
19  grudnia  o  godz.  15.00.  Dodatkowo  Burmistrz  Miasta  p.  Jerzy  Bauer  zaprosił  
do uczestnictwa w spotkaniu sylwestrowym przed Ratuszem, w trakcie którego będzie miał
miejsce pokaz fajerwerków.

Radny  p.  Stanisław  Dylewski  poddał  pod  zastanowienie  rezygnację  z  pokazu
fajerwerków na  rzecz  organizowania  pokazu laserów.  Spostrzegł,  że  wiele  miejscowości  
na obszarze kraju dokonało ww. zamiany.
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17. Zakończenie obrad.

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że porządek obrad 12-ej
sesji  Rady  Miasta  Ostrów  Mazowiecka  został  wyczerpany.  Następnie  podziękował  
za aktywny udział w obradach sesji i zamknął obrady.

Przewodniczący Rady Miasta 

/-/ Robert Krajewski

Przygotował(a):

Magdalena Tyl- pomoc administracyjna BR

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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